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Etage Type
Typical Floor
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Plans des unités « PHASE 1
Unit plans

Les prix, matériaux, superficies et dimensions sont approximatifs et sujets a des modifications sans préavis. Si applicable, la superficie et 'emplacement des balcons/terrasses peuvent varier d’un étage a l'autre.
Le mobilier est montré a titre indicatif seulement. La superficie brute est calculée en incluant le mur extérieur ainsi que la moitié des murs mitoyens et ceux formant les corridors.

Prices, materials, areas and dimensions are approximate and may change without notice. If applicable, area and location of balconies/terraces may be changed, varied or mirrored from one floor to another.
Furniture is shown for illustrative purposes only. Gross unit area is obtained by including exterior walls as well as half of both demising and corridor walls.

Superficie brute
Gross unit area

1112 pi?033ma

Numéros des appartements
Unit numbers

231, 331, 431, 531, 631,
731,831, 931, 1031
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Superficie brute
Gross unit area

1220 pi? m13.3m7

Numéros des appartements
Unit numbers

133, 233, 333, 433,
533,633,733

SALLE £
DEBAIN / SALLE
BATHROOM - -
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Etage Type
Typical Floor

a

Plans des unités « PHASE 1 cHARTWEIl
Unit plans
LE MONTCALM

Les prix, matériaux, superficies et dimensions sont approximatifs et sujets a des modifications sans préavis. Si applicable, la superficie et 'emplacement des balcons/terrasses peuvent varier d’un étage a l'autre.
Le mobilier est montré a titre indicatif seulement. La superficie brute est calculée en incluant le mur extérieur ainsi que la moitié des murs mitoyens et ceux formant les corridors.

. e
Prices, materials, areas and dimensions are approximate and may change without notice. If applicable, area and location of balconies/terraces may be changed, varied or mirrored from one floor to another. res [dence Pﬂu r retra |te 5
Furniture is shown for illustrative purposes only. Gross unit area is obtained by including exterior walls as well as half of both demising and corridor walls.
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